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I . oTwARcIE I STWERDZENIE PRAwoMocNoŚcI oBRAD

l. ogólne Zebranie Mieszkanców osiedla,,Dżedzice'' odbyło się w dniu 30 wteśnia 2014 r.

(wtoręk) o godu. 17.00 , w małej sali osP ',DŻiedzice'', 
w czechowicach-Dżedzicach przy ul.

Strazackiej l.

2' ofwałcia zebrarria dokonał Przewodniczący Zarządu osiedla Leszek Bolek' który na

wstępie przywitał przybyłych gości oraz mieszkanców osiedla i na podstawie listy obęcności

e^ł4cŻaik nr 1) stwierdził, iE Żf'bfunile jest prawomocne, ponięważ uczestniczy w nim
powyżej 30 mieszkanców, co zapewnia wymagane kworum i gwarantuję w żność zebrania.

3. w zebraniu, oprócz mieszkńcóW udział wzięli goście (złłącznik nr 2).

- Varian Błacbut Bllrmisu-z Miasu i Gminy

- Paweł Mrowiec _ Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy

_ Damian Zelazny _ Pzewodniczący Rady Miejskiej

- Marek Biemot Kierownik Rewiru Dzielnicowych KP Czechowice-Dziedzice

- Mirosław Jaoko Komęndant strazy Miejskiej

- Roman lJbogi - Prezes OSP,,Dziedzice"

- Slanislarł Pindel Radn1 Rady Miejskiej

_ stanisław Pięta - cżonek Zarządu Powiatu

4. ogó]ne Zębranie Mieszkńców. zgodnie z $ 7 pkt.4 obowiązującego statutu prcwadził
Ptzewodticzący Zatządu osiedlą który przedstawił p.oponowany porządek obrad .

Proponowany porządek obrad, w głosowaniu javn)m, został przyjęty bez sprzeciwu.

Zalącznik nr 3

WYBÓR PRoToKoLANTA ZEBRAMA oiaz
IIcLTwAł,

cZŁoNKÓw KoMISJI



1. Prowadzący zaprcponował na prctokolanta zebrania P Agnięszkę ZagóIsĘ która

wyraziła zgodę na kandydowłrie. W z.'i.tązk.u zĘm' że nie podarro irrnej pTopozycji

do pełnienia tej funkcji' przysĘpiono do głosowania. W głosowaniu jawnym' zebrani
jednogłośnie zaakceptowali P Agnieszkę Zagórską jako sporądzającą potokoł z
Zebruria.

2. Prowadzący zaproponował na członków Komisji Uchwał Panią Telesę stokłosńską
oraz Pana Wojciecha Murasą ktoŻy w}Tazili zgodę lla pęłńeńe tej funkcj i'

Utworzona Komisja Uchwał w składzie : Teresa Slokłosńską Wojciech Muas w głosowaniu
jawnym została zaakceptowana j ednogłośnię.

III. PRZYĘCIE PRoToKoŁU z PoPRZEDNIEGo ZEBRANIA

1. Prowadzący Z'ebranie zapontał obecnych na Sali obrad z treścią Plotokołu ogólnego
Zebrania Mieszkńców osiedla ,pźedzice''' które odbyło się 24 września 2013 r. treść w
Protokołu zostałą w głosowaniu jawrlyn, zaakceptowana jednogłośnie.

Iv. SPRAWoZDANIE Z DZIAŁALNoŚo zARzĄDU osmDLA,,DzIEDzICł" zA
OKRES OD 25.09.2013 r. DO 29.09.2014 r.

1' Wyżej wymienione Spmwozdaoie (załącznik nr 4) przedstawił zebranym Przewodnicący
Zarządu osiedla - Leszek Bo1ek i zostało ono przyjęte jednogłośnie bez konieczności

udzielania dodatkowych wyiŃnień.

v. SPRAWoZDANIE z REALIZACJI UCHWALY NR 12012 oGóLNEGo
ZEBRAMA MIEszKAŃcÓw z dnia ta.09.2012r. DoTYCZĄCEJ BUDżETU
OSIEDLA,,DZIEDZICE" NA 2013 ROIC

1. Przedmiotowe sprawozdanie (załącznik nr 5 ) przedstawił zebran1m Przewodniczący

Zarządu osied1a ,,Dziedzice'' i wyjaśnił przyczyny, z powodu których pewne zadania ńe
mogły być wykonane. Sprawozdanie zostało przyjętę jednogłośnie

vI. SPRAWoZDANIE Z REALIZACJI UCI{WALY NR 1/2013 oGóLNEGo
ZEBRAMA MIEszKAŃcÓw z DNIA 24.09.2013 R. DoTYCzAcEJ INwEsTYcJI
REALIZoWANYCII Z BUDżETU GMII{Y w 2014 R
l. Przedmiotowe Sprawozdarrie (załącznik nr 6 ) przedstawił zebranym Przewodniczący

Zarządu osiedla .,Dziędzicę'' , do zaopiniowaniaprŻeŻ ogólul.e Zr'bIa e Mieszkńców.

vII. SPRAWoZDANIE Z REALIZACJI UCIIWAŁY NR 2/2013 oGÓLNEGo
ZEBRAMA MIEsZKAŃcÓw z DN'IA 24.09.2013 R. DoTYCZĄCEJ BI]DżETU
OSIEDLA,,DZTf,DZICE' NA 2014 ROK.

1. Przędmiotowe Sprawozdanie (zalącznik nr 7) za okes od 01.01.20l4r do 29.09.201,4I'

przedstawił zebranym Ptzewodnicący Zarządtt osiędla 
',Dziedzice'' 

i wyjaśnł przycryny' z
powodu których p€wne zadania nie mogły byó wykonane' Spmwozdanie zostało Fzyjęte
jednogłośnie.
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ITII. oDczYTANIE UCIIWAŁY NR 4/2014 ZAEZĄDU oSIEDLA DzIEDzIcE Z
DNIA23.09.2014 R.

1.PrŻewodniczący osiędla prŻedstawił mi€szkańcom Uchwałę nr 4D014'I;tządll osiedla
(zalącznik nr 8) dotyczącą inwestycji, które porvimy być zrealizowale z Budżetu Gminy w
2015L na terenie osiedla ,,Dziedzice" i poddanie jej pod głosowanię jako UchwĄ nr l
ogólnego Zebrania Mieszkńców. Uchwała została przyjętajednogłośnie'

lx. oDCZYTANIE UCIIWAŁY NR 52014 ZARZ'ĄDU oSIEDLA Dz|EDzlCE Z
D\lA 23.09.2014 R. DoTYCZĄCĄ PRoPozYCJt ZADAŃ NĄ 20l5R.

l'PrzęwodnicŻący osiedla przedstawił mieszkańcom Uchwałę n. 512014 ZuząAll osiedla
(załącznik nr 9) dotyc zącą ptopozyc1l zaĄań do ujęcia w budżecie osiedla na 2015r

2.Naśępnię Przewodniczący pobformował obecnych' że mogą zg}aszĄć własne propozycje

bądŹ wnosić poprawki do tych przedstawionych pfŻez ZaŻąd.

3.Nie Żglośzono innych Proporrycji, ani uwag do rozdyśponowłnia budżetu osiedla.

4.Propozycj€ zadań zgloszode do Burmistrza Miasta czechowic -Dzierlzic w temacie

wniosków do Projektu Budżetu Gminy na 20l5r zostaĘ w glosowaniu jawnym

zaakceptowane jednoglośnie pńLeŻ ozM co Śtanowi treść

UchwaĘ nr ll2o14r ogólnego zebrania Mieszkańców.

5. Propozycje zadań zapisanych posYżej' dotyczące budżetu osiedla na 2015 r. zostały
przyjęte jednomyślnie, w głosowaniu jawnym przez oZM co stanowi treść

UchwaĘ nr 2/2014 r. ogólnego zebrania Mieszkańców.

6. Naśtępnie omówiono moźliwość ewcntualnego prjŻesu*ini' środków finansowych
pomiędzy poszczegóhyńi zadłniami i zglaszauia propozycji zmian zĄdań prŻez zaYząd
oŚiedla' bez konieczności zwoĘYania Ogólnego Zebrania Mieszkańców. Zebrani
poparli zasadność t&kiego postępowania i zapmponowali udzielenie upoważnienia.'
Zarządowi w myśl $ 13 pk12'6 obowiązującego statutu osiedla. Udzielenie

upowłżnienia zarządowi zostalo pr.yięte przez mieszkańców j€dnoglośnie, co śraoowi

treść Uchwa}y nr 3/2014 r. ogólnego Zebrania Mieszkańców.

x. DYSKUSJA I wNIosKI MIEszKAŃcÓw

l _ W czasie dyskusji mieszkancy poruszyli następujące problemy do zzź.atńęr'ia pźez Zarząd

osiedlą Urząd Miasta i Gminy, Burmishza Miasta olaz irrne iist}tucje.

_ Przewodniczący osiedla. Leszek Bolek rozpoczął dysl':usję od ternatu wysokich cen wody

olaz ścieków na terenje Miasla.

- Pani Malia Jusz!Żak zgłosiła niędrożną sfudzienkę na ul. Piasta olaz wskazała konięczność

wycięcia pustego dębq który stwarza zagrożenie na ul. Miarki obok posesji P Kiełbasy.
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- Pan Antoni Binek wskazał na konieczność wykonarria chodnika również od ulicy

warńskiego do mostu kolejowego z powodu koniecaności przejęcia do kanału wody

zbierającej się w rowach i pod mostkami przy posesjach' która w tej chwili, w czasie ulewy

prze]ewa się ptzez jezdnię na ul' Legionów. ZvT ócił także uwagę na konieczlość wycinki
drzew przy ulicy Legionów po stronie zachodniej za mostem kolejowym w stronę

u].waryńskiego.

- Pani Teresa Stokłosińska zap}łała o możliwość vykonania nowej nakładki asfaltowej na ul.

Grabowiec.

- PaIr Zbigniew Zborek prŻedstawił swoie uwagi. Poprosił o naprawę pęknięć i uszczerbków

w nawięrzchni ul. Cmęntamej. Zwrócił uwagę na niebezpieczry rów przy ul. Legionóą który
jest wąski' głęboki i Żarośnięty, stwarza ręalne zaglożenie dla uż1'tkowników drogi' Zwrócił
się do przedstawiciela Policji o kierowanie patoli w kierunku mosfu nad u]. Cmentamą, bo

dochodzi tam do zachowan' którymi policja powinna być zainteresowana.

- Pan Bronjsław KwŃny zwrócił uwagę, że na ul' Węglowej od ul. Legionów do DKl
brakuje firmy sprzątającej 

' 
bo są zarrieczyszczooe brzegi jezdni i zanieczyszczone studzieŃi'

- Pao Józef Puchałka zwrócił uwagę na niedrożny rów od ul. Renada do ul' Węglowej, obok

stacji paliw JET

- Pan Kukulak zapytał o rów i wycinłę drŻew przy ulicy Weneckiej'

- Pan Józef Wróbel z\łiócił uwagę na sypiący się beton spod mostu kolejowego najezdnię ul.

Legionów

- Pani Bronisława Wróbel zap1łała o możiwość skierowania większej ilości kursów autobusu

linii nr 1 obok Szkoły Podstawowei rrr 7

'Pan Tomasz Kasprowicz zwrócił uwagę na końecmość ustawieńa barierek ochronrrych przy

skarpie, która powstała przy ul. Waryńskiego od strony ul. Leśnej do ul.Wierzbowej.

Przybyli goście odpowiedŻieli na p}łania mieszkancórv.

Najszerzej omówionym tematem' przez P^aa M'ńana Blachuta-BumistrŻa Miastą był
tęmat ceny wody oraz problemów z ŻuŹyą niedoinwęstowaIrą siecią wodociągową, oraz z
nową wykonaną na kedy i w1'rnagającą kolejnych inwestycji i nakładów odtwo.zenio\ ych

siecią karralizacyj ną.

-Pan Zbigniew Zborek podziękował Burmiśżowi Miasta za przybliżenie tematu cen wody i
ścieków

włodaze mia-sŁa pofuformowali, żę budowa chodnika w uI. Legionów opóźaia się z
powodów formalności przetargowych. ]nwestycja zostanie rozpoczęta w najbliższych dniach.

Planowane jest takżę plŻpz Powiat wybrukowarrie ul' Legionów od mostu na wiśle do uI'

Węglowej w celu stworzęnia pŹestzeni spacelowo-rowerowej i w}łnuszerrie w ten sposób,

na kielowcach samochodów, wolnej jazdy. Ten tefiat oraz zaQĄdzanie drogami powiatowymi
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przybliźrył zebranym Płn staniŚlaw Pięta- członek zaządu Powiahr. obiecał, że ul.
Legionów takze zostarrie w}remontowaną ale najpierw zajęto się ulicami o więksn/m
natężęniu ruchu np. ulicą szko]ną

Po rłyczerpaniu programu Zebmaia Przewodlicący Z.arząńl osiedla ogłosił jego

zakończenie i podziękował mięszkańcom omz zaprcszonym gościom za prrybycie i czynny
uóział.

Protokolant Zebrania

Agni€sŻka Zegórśka

fo'\

Przewodniczący Zebrania

LesŻek Bolek

PRZEW oNIczĄcY
dla "D.i.dtic€"dla "ł.i.d!
-,1,,,-4-nL Bolet
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